

Zusätzliche Aufbau tage

5

Firma
Company _____
Straße/Nr.
Street, No. _____
Land, PLZ/Ort
Country, postcode, city _____
Telefon
Telephone _____

Additional stand assembly days

5

Ansprechpartner/-in
Contact person _____
E-Mail _____
Halle Hall _____
Freigelände Outdoor _____
Stand-Nr. Stand No. _____

Plaza Culinaria, 10.–12. November 2017

Freiburg Wirtschaft Touristik und Messe GmbH & Co. KG

Messe Freiburg
Postfach 505
79005 Freiburg
Germany

Termin 22. Sep. | Deadline 22nd Sep

Projektteam Plaza Culinaria
Postfach 505, 79005 Freiburg, Germany
Bei Rückfragen | For further questions:
Tel. +49 761 3881-3300
Fax +49 761 3881-3006
info@plaza-culinaria.de, www.plaza-culinaria.de

Artikel _____ Preis (€) _____

Item _____ Charge (€) _____

Aufbau der Plaza Culinaria

» Aufbauzeiten

Mittwoch, 8. November 2017 bis Donnerstag, 9. November 2017, von 8:00 Uhr bis 18:00 Uhr

Am Freitag, 10. November 2017, ist kein Aufbau von Ständen mehr möglich.

Stände, mit deren Aufbau bis zum Vortag der Ausstellung, 12:00 Uhr, nicht begonnen worden ist, werden auf Kosten des Ausstellers aufgebaut und dekoriert, sofern nicht anderweitig darüber verfügt wird. Ersatzansprüche können durch den Mieter nicht geltend gemacht werden.

» Zusätzliche Aufbau tage

Falls durch Sonderaufbauten eine längere Aufbauzeit notwendig wird, kann – sofern die Hallenkapazitäten dies zulassen – bei der Messe Freiburg ein schriftlicher Antrag auf Genehmigung gestellt werden. Der Antrag muss mindestens 4 Wochen vor Messebeginn bei der Messe Freiburg eingegangen sein.

Gebühr zusätzlicher Aufbau tag
von 8:00 bis 17:00 Uhr _____ **250,00**

Jede weitere Stunde
ab 17:00 Uhr bis max. 22:00 Uhr _____ **50,00**

Wir benötigen zusätzliche Aufbau tage gemäß den o.g. Bedingungen in der Zeit

von _____ bis _____

Preise zzgl. MwSt.

Stand assembly for the Plaza Culinaria

» Stand assembly time

Wednesday, 8 November, to Thursday, 9 November 2017 from 8 a.m. to 6 p.m.

On Friday, 10 November 2017, there is no set-up of booth possible.

Stands for which assembly has not begun by 12 p.m. on the day before the exhibition starts, will be assembled and decorated at the exhibitor's cost as long as not agreed differently. Claims for compensation may not be demanded by the renter.

» Additional stand assembly days

If more time for stand assembly is required due to special constructions, a written application for admission may be made at Messe Freiburg, but only if this is possible regarding the capacities of the fair halls. Messe Freiburg must have received this application four weeks before the start of the exhibition at the latest.

Charge for additional construction day
from 8 a.m. to 5 p.m. _____ **250.00**

Each additional hour
after 5 p.m. to 10 p.m. _____ **50.00**

We need additional stand assembly days according to the above-mentioned conditions for the time

from _____ to _____

All prices are subject to VAT.

Ort und Datum | Place and date

Unterschrift und Stempel | Signature and stamp